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Z A P I S N I K 

 

sa 9. sjednice Županijske Skupštine  

Virovitičko-podravske županije 

održane dana 13. lipnja 2023. godine 
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Z A P I S N I K 

 

sa 9. sjednice Županijske skupštine Virovitičko-podravske županije koja je održana 13. lipnja 

2023. godine u Velikoj vijećnici Županijske skupštine u Virovitici s početkom u 11,00 sati. 

 

  PRISUTNI VIJEĆNICI: 

 

1. SANJA KIRIN 

2. MILAN KRMPOTIĆ 

3. HELENA HEGEDIŠ 

4. DINKO BEGOVIĆ 

5. MARINA HOLEC 

6. ĐURO RIPLI 

7. SMILJA VUJIĆ 

8. MATEA MALENJAK 

9. DARIO VRANEK 

10. IVONA PANKAZ 

11. MAJA JURLINA 

12. JOSIP MAREKOVIĆ 

13. IVAN GOJEVIĆ 

14. DARKO BOŽIČKOVIĆ 

15. VEDRANA JOZINOVIĆ 

16. HRVOJE SVODBODA 

17. MIRKO BUŠLJETA 

18. ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ 

19. LUKA PODNAR  

20. NIKOLA DENGORICIJA 

21. DANJEL BIJUK 

22. MANDICA BOLOBAN 

23. MATE VUKUŠIĆ 
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24. ZDRAVKO KOVAČEVIĆ 

25. NADA PINTAR 

26. NIKOLINA TOMIĆ 

27. MILE BIĆANIĆ 

 

ODSUTNI VIJEĆNICI: Dino Pavoković, Maja Poje, Boris Ćaleta Car i Ivanka Pospihalj. 

Sjednici su osim vijećnika bili nazočni župan Igor Andrović, te zamjenici 

župana Marijo Klement i Igor Pavković, kao i pročelnici upravnih tijela Županije i ravnatelji 

ustanova kojih je osnivač županija.    

 

  Rad sjednice pratili su djelatnici lokalnih radio i TV postaja. 

 

  Sjednicu Županijske skupštine otvorio je predsjednik Županijske skupštine 

Dinko Begović koji je na početku sjednice pozdravio sve vijećnike, župana Igora Androvića, 

zamjenike župana Marija Klementa i Igora Pavkovića, pročelnike županijskih službi, te 

ravnatelje ustanova čiji je osnivač Županija, kao i nositelje izrade materijala koji su na 

dnevnom redu današnje sjednice. 

                      Prozivkom je potom  utvrđen kvorum nazočnih vijećnika,  te je utvrđeno da je  

od ukupno 31 vijećnika današnjoj sjednici nazočno 27 vijećnika.  

 

                    Za sjednicu je predložen Dnevni red te je predsjednik upitao ima li prijedloga za 

izmjenu ili dopunu istog? Budući da nije bilo prijedloga za izmjenu ili dopunu istog, uslijedilo 

je izjašnjavanje te je jednoglasno prihvaćen sljedeći 

d n e v n i    r e d: 

 

AKTUALNI SAT 

1. Ovjera Zapisnika sa 8. sjednice  Županijske skupštine,  

2. Razmatranje Izvješća Mandatne komisije o podnesenoj ostavci na dužnost vijećnika 

Županijske skupštine i određivanju vijećnika koji će obavljati dužnost zamjenika 

vijećnika, 

3. Razmatranje Izvješća Mandatne komisije o podnesenom zahtjevu za stavljanje u 

mirovanje mandata vijećnika Županijske skupštine i određivanju vijećnika koji će 

obavljati dužnost zamjenika vijećnika, 

4. Razmatranje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Virovitičko-podravske 

županije za 2022. godinu, 

5. Razmatranje Odluke o raspodjeli  rezultata poslovanja Proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2022. godinu, 

6. Razmatranje prijedloga 1. Izmjena i dopuna Proračuna Virovitičko-podravske županije 

za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu,  

7. Razmatranje prijedloga Odluke o prijenosu poslova na Ministarstvo financija, Poreznu  

upravu,  
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8. Razmatranje prijedloga Odluke izmjenama i dopunama Odluke o naknadama 

predsjednika, potpredsjednika i vijećnika Županijske skupštine Virovitičko-podravske 

županije  i njezinih radnih tijela, 

9. Razmatranje 1. Izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Virovitičko-podravske županije  za 2023. godinu, 

10. Razmatranje prijedloga Program održavanja sustava javnog navodnjavanja Kapinci - 

Vaška za 2023.godinu,  

11. Razmatranje prijedloga  Program održavanja sustava javnog navodnjavanja Novi 

Gradac - Detkovac za 2023. godinu,  

12. Razmatranje prijedloga Program održavanja sustava javnog navodnjavanja Đolta I. 

faza za 2023. godinu,  

13. Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanja za 

sustav navodnjavanja Kapinci – Vaška za 2023. godinu,  

14. Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanja za 

sustav navodnjavanja Novi Gradac - Detkovac za 2023. godinu,  

15. Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanja za 

sustav navodnjavanja Đolta I. faza za 2023.godinu,  

16. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju mišljenja na imenovanje načelnika 

Policijske uprave virovitičko-podravske, 

17. Razmatranje Izvješća o radu i Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije za 2022.godinu, 

18. Razmatranje Izvješća o radu Savjeta mladih Virovitičko-podravske županije za 2022. 

godinu, 

19. Razmatranje Programa rada  i Financijskog plana Županijskog Savjeta mladih 

Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu, 

20. Razmatranje Godišnjeg izvješća o radu VIDRE- Agencije za regionalni razvoj 

Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu, 

21. Razmatranje Izvješća o izvršenju Godišnjeg programa rada za 2022. godinu sa 

Financijskim izvješćem o radu Turističkog  vijeća i Izvješćem o radu  direktorice i 

Stručne službe Turističke Zajednice Virovitičko-podravske županije,   

22. Razmatranje Informacije o nezaposlenosti i zapošljavanju na području Virovitičko-

podravske županije u 2022. godini,  

23. Razmatranje Izvješća o radu  i financijskom poslovanju Opće bolnice Virovitica za 

2022. godinu, 

24. Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Virovitičko-

podravske županije za 2022. godinu, 

25. Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske 

županije sa Financijskim izvješćem za 2022. godinu, 

26. Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-

podravske županije za 2022. godinu,  

27. Razmatranje Izvješća o stanju zaštite od požara na području Virovitičko-podravske 

županije u 2022. godini, 

28. Izvješće o provedbi Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za 

područje Virovitičko-podravske županije u 2022. godini, 

29. Razmatranje Izvješća o stanju sigurnosti na području Policijske uprave virovitičko-

podravske za 2022. godinu, 

30. Razmatranje Izvješća o provedbi plana gospodarenja otpadom za područje 

Virovitičko-podravske županije u 2022. godini, 
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31. Razmatranje prijedloga Odluke o imenovanju doktora medicine odnosno drugih 

zdravstvenih radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti osoba umrlih izvan 

zdravstvene ustanove na području Virovitičko-podravske županije,  

32. Razmatranje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti na odluku Upravnog vijeća 

Opće bolnice Virovitica o davanju ovlaštenja ravnatelju za zaključivanje:  

a) ugovora  o nabavi  rekonstrukcije i adaptacije II.kata zgrade „D“ Opće bolnice 

Virovitica, 

b) ugovora o nabavi opreme i radova za instalaciju fotonaponskih elektrana, 

c) jednogodišnjih ugovora za nabavu reagensa za potrebe Medicinsko-

biokemijskih laboratorija i Odjela za transfuzijsku medicinu,  

33. Razmatranje prijedloga Zaključka o prihvatu stjecanja nekretnina u korist Virovitičko-

podravske županije,  

34. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Statuta: 

a)Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije, 

b)Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije. 

35. Razmatranje prijedloga Odluke o prijenosu osnovnih sredstava Poslovnom parku 

d.o.o. Virovitica  

36. Razmatranje prijedloga Rješenja o razrješenju predsjednice Službeničkog suda za 

područje Virovitičko-podravske županije  i imenovanju jednog člana Suda, 

37.  Razmatranje  prijedloga Odluka o dodjeli javnih priznanja Virovitičko-podravske 

županije 

 

 

 

Potom se prešlo na raspravu po pojedinim točkama dnevnog reda.      

  

AKTUALNI SAT 

SANJA KIRIN - Klub HDZ – HSLS – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da 

Virovitičko-podravska županija provodi program potpora za poduzetništvo i poljoprivredu 

kojima pomaže poduzetnicima i poljoprivrednicima sa područja županije. Pitanje za 

pročelnika Mijoka - možete li nešto reći o tim mjerama i kakav je odaziv i status prijava? Iz 

medija smo imali prilike čuti o projektu instalacije fotonaponske elektrane na bolnici, ali i 

neke druge važne projekte koji se u bolnici planiraju ove godine. Molim ravnatelja OB 

Virovitica da nam nešto kaže o tome. Treće pitanje je za pročelnicu Bunić. Nedavno je 

objavljena Odluka s popisom škola koje ulaze u program cjelodnevne škole. Među njima su i 

4 škole s područja VPŽ. Što sve obuhvaća navedeni program i što znači uvođenje tog 

programa za učenike i roditelje, ali i za školu? Roditelji se najviše pitaju hoće li to stvarno biti 

cjelodnevna škola, hoće li vidjeti svoju djecu ili je to samo naziv programa?!  

BOJAN MIJOK – pozdravio je nazočne i slušatelje i potvrdio da VPŽ ove godine provodi 

7 programa za pomoć u gospodarstvu i poljoprivredi. Neke mjere već smo proveli, neke 

provodimo, a neke ćemo tek provoditi. Vrijednost cijelog paketa mjera potpora za 

gospodarstvo i poljoprivredu je nešto više od 451.000 €. Sve mjere smo prezentirali ovdje u 

nekoliko navrata, kao i putem medija i obrtne i gospodarske komore, te svih potpornih 

institucija. Pozivam ovim putem sve gospodarstvenike da se prijave na programe koji su još 

uvijek aktualni ili će tek biti aktualni. Program potpora u poljoprivredi i Javni poziv za 

dodjelu potpora u poljoprivredi bio je raspisan 15.05., a zatvoren je 31.05. i zaprimljeno je 85 

prijava s područja VPŽ. Visina potpora je 96.000 €. Odluku ćemo objaviti do kraja tjedna na 

našoj web stranici. Iznos potpore za tradicijske obrte je do 50% iznosa prihvatljivih troškova, 
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odnos najviše do iznosa od 500 € po tradicijskom obrtu. Javni poziv bio je otvoren od 15.05. 

do 01.06. i zaprimljeno je 17 prijava. Odluka će biti objavljena do kraja tjedna. Još je aktualan 

natječaj za dodjelu bespovratnih sredstava poduzetnicima po programu potpora male 

vrijednosti za podizanje razvoja gospodarstva. Prihvatljiv je za sve mikro i male poduzetnike 

koji po NKD-u imaju djelatnost C (prerada i proizvodnja). Najvažnije nam je stvaranje 

dodatne vrijednosti pa smo se na to bazirali. Poduzetnici mogu dobiti do 50% prihvatljivih 

sredstava, ali ne više od 4000 €. Za sada su stigle 23 prijave (69000 €) i očekujemo da sva 

sredstva podijelimo u naredna dva mjeseca. Do sada je potrošeno oko 50% sredstava. Svake 

godine provodimo i HBOR-ov kredit za mlade, žene i početnike. Do 2023.g. kamata je bila 

2% što je financirala županija, pa je ona poduzetnicima bila 0%. Od 2023.g.kamata aje 

porasla na 4%, a mi i dalje sufinanciramo 2%, pa je za naše poduzetnike kamata od ove 

godine 2%. Prijave stižu, a mi sufinanciramo kamatu, no dobar dio poduzetnika otpadne jer 

nemaju financijsku moć i banka ih ne može pratiti. Zatvorena je mjera subvencioniranja 

kamate na kreditiranje proljetne i jesenske sjetve jer su sva sredstva utrošena. Zaprimili smo 

33 prijave i na te kamate utrošili smo iznos od 40000 €. Razmišljamo da od jeseni ponovo 

otvorimo tu mjeru za jesensku sjetvu jer je teško nabaviti repromaterijal čije cijene na tržištu 

divljaju. Još provodimo poduzetničke inkubatore (na VPŽ imamo mrežu od 4 inkubatora) i 

svake godine sufinanciramo za poduzetnike početnike boravak u inkubatorima. U 4 

inkubatora imamo 57 poduzetnika početnika i popunjeni smo preko 90%. Za to godišnje 

izdvajamo 149.000 €. Mnoge uspješne tvrtke izašle su iz inkubatora i sada imaju svoj vlastiti 

poslovni prostor i sve više zapošljavaju. I ove godine provodit ćemo VIP start up mrežu i 

raspisat ćemo natječaj za prijavu najboljih poduzetničkih ideja. Imat ćemo mentorstvo za te 

ideje, za što ćemo dodijeliti nagrade (7 nagrada sa iznosima od 700-7000 € po ideji ovisno 

kako koja bude rangirana). Ukupno 451000€ su visoka sredstva za naš proračun, a nastojat 

ćemo ih još pojačati u buduće, koliko to bude moguće.  

DINKO BLAŽEVIĆ – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da je OB Virovitica 

jedan od 8 partnera na projektu instalacije fotonaponskih elektrana na zgrade javne namjene. 

Pored tvrtke Virkom, Grada Virovitice sa Dvorcem Pejačević, Palačom Pejačević i Dječjim 

vrtićem Cvrčak ukupne snage elektrane preko 747 kW od čega je jačina elektrane OB 

Virovitica 393 kW (oko 50%). To je jačanje suradnje između hrvatskih i norveških subjekata 

za financiranje obnovljivih izvora energije. Procijenjena vrijednost projekta je 570000 €, a od 

toga vrijednost bolničke elektrane je nešto više od 300000 €. Financiranje je osigurano iz 

mehanizma provedbe programa energije i klimatske promjene EU 85% bespovratno, a 15% 

vlastitog učešća sufinancirat će Fond ministarstva regionalnog razvoja. Opću bolnicu 

Virovitica to će koštati kao jedan mjesečni račun za električnu energiju – cca 2000-25000 €. 

Očekujemo proizvodnju oko 80% vlastitih potreba za električnom energijom OB Virovitica! 

Na dnevnom redu ove sjednice je i zaključivanje ugovora sa izvođačima radova, javna nabava 

je gotova i trebamo potpisati ugovor radi pokretanja instalacije elektrane. Osim toga pred 

samom realizacijom smo i projekta rekonstrukcije rodilišta. Javna nabava je završena i za 

izvođače je izabrana povoljnija ponuda u iznosu od 1.353.706 € sa PDV-om (sa dužim rokom 

za otklanjanje nedostataka). Druga ponuda bila je u iznosu 1.424.996 € sa PDV-om. Odjel 

rodilišta OB Virovitica godinama vapi za rekonstrukcijom, no ona je tehnički zahtjevna jer 

bolnica za cijelo vrijeme rekonstrukcije mora neometano raditi. Zato rodilište privremeno 

selimo na odjel ginekologije. Rekonstrukcija se planira izvršiti u roku 9 mjeseci, sredstva su 

osigurana (50% od Ministarstva zdravstva za ovu godinu i djelomično iz sredstava DEC-a). 

Imamo i projekt energetske obnove bolnice za koji je proveden natječaj u ožujku od strane 

Agencije za pravni promet i posredovanje nekretninama na kojem je OB Virovitica prošla i 

treba izvršiti odabir ESCO partnera. Nakon toga znat ćemo vremenski hodogram i cijenu 

projekta.  
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MARTINA BUNIĆ – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da je puno razloga zašto 

trebamo ući u cjelodnevnu školu! Mi smo država koja ima najmanje obaveznog 

osnovnoškolskog obrazovanja (8 godina), imamo najmanje sati nastave i velike su razlike u 

postignućima učenika. Pristupilo se uvođenju ove reforme u koju bi od jeseni trebale ući 4 

OŠ. To su OŠ I.G. Kovačić Zdenci, OŠ Suhopolje, OŠ A. Cesarec Špišić Bukovica i OŠ (I.G. 

Kovačića G. Bazje. U 17 područnih škola je oko 1000 učenika koji te škole pohađaju. 

Cjelodnevna škola ima obvezni ili redoviti program (A1 i A2 program) koji će trajati najduže 

do 14 sati za učenike predmetne nastave, dok za učenike razredne nastave mogu trajati do 13 

sati u koliko škola na taj način organizira nastavu. Obvezni dio neće trajati duže od 14 sati. 

Drugi dio cjelodnevne škole je tzv. B1 i B2 program. To su izvannastavne aktivnosti (školski 

zbor, dramska skupina, robotičari) i izvanškolske aktivnosti (KUD-ovi, sportski klubovi) koje 

će pružati vanjski ponuditelji. Izvannastavne i izvanškolske aktivnosti provodit će se u 

cjelodnevnoj školi u koliko bude zainteresiranih učenika i njihovih roditelja o čemu će 

ravnatelji škola provesti anketu. Izborni program je besplatan za sve i to je prednost 

cjelodnevne škole jer će roditelji imati tzv. produženi boravak koji se do sada sufinancirao od 

strane roditelja, sada će imati besplatne obroke i možda će izostati plaćanje instrukcija od 

strane roditelja jer će učenici u školi moći napisati zadaću i dodano učiti. Napominjem da to 

ne znači da učenici neće dolaskom kući više morati ništa raditi. Oni će se pripremati ovisno o 

njihovim potrebama za određene ispite i kod kuće, ali najveći dio će odraditi u školi! To je cilj 

cjelodnevne škole. Imat će dodatno 1 sat matematike i hrvatskog jezika, dosadašnji predmet 

priroda i društvo dijeli se na društvo i zajednicu i prirodoslovlje. Učenici koji ne pohađaju 

nastavu vjeronauka imat će predmet „Svijet i ja“. Informatika je i dalje u određenom konceptu 

samo će se zvati „Informacijske i digitalne kompetencije“. Imamo praktične vještine za 

učenike razredne nastave, te od 4. razreda drugi strani jezik. Svaka škola dobit će oko 300.000 

€ za opremu i rekonstrukciju i za svaki dobni uzrast učenika će se izvršiti prilagodbe. Već 

sada će dobiti pozajmicu, tzv. „darovnicu“  od 20.000 € koje će moći odmah iskoristiti. Uz to 

dobit će i dodatni novac ovisno o broju učenika u školi. Kada se vidi zainteresiranost roditelja 

idu sredstva do 100.000 € za B1 i B2 izborni program. Za roditelje je sve besplatno, učitelji će 

imati dodatak na plaću do 25% (oko 300 € povećanja njihove trenutačne plaće). Sve to će 

pratiti Ministarstvo znanosti i obrazovanja, u potpunosti je fleksibilno i kroz sljedeće 4 godine 

prilagođavaju se školama koje provode taj program. Ministarstvo znanosti će zajedno s 

Nacionalnim centrom za vanjsko vrednovanje vrednovati tijekom cijele 4.g. taj program. 

Uvjet su sada imale škole koje su trenutačno na jednosmjenskom radu, a kroz sljedeće 4.g. 

prilagođavamo kroz MPO izgradnju, dogradnji i rekonstrukciju škola i da sve ostale škole na 

dvosmjenskom radu da prijeđu na jednosmjenski rad, te da 2026./2027.g. sve škole u RH 

imaju jednosmjenski rad i cjelodnevnu školu. Smatramo da taj program donosi puno dobroga 

i vjerujemo u to i nadamo se da će tako biti i nakon njegove provedbe.   

NIKOLINA TOMIĆ - Klub  DP – MOST - HSU-SU –NV – pozdravila je nazočne i 

slušatelje. Među fotografijama nedavnih poplava u RH jedna od najdramatičnijih dolazi iz 

naše županije – Općine Čačinci! Dječji vrtić LIPA doslovce je poplavljen do krova. Nakon 

analize i špekulacija oko vrtića koji je sagrađen u tzv. „rupi“ postavlja se pitanje zašto je  

dječji vrtić uopće sagrađen na toj lokaciji?! To pitanje povlači odgovornost za ogromnu štetu, 

a više ga nitko ne postavlja?! Što bi tek bilo da su djeca bila u vrtiću? Na sreću nitko nije 

stradao, a odgovornost je na nama da spriječimo da se to ponovo dogodi. Cijeli slučaj je po 

nama vrlo sumnjiv i pitamo župana hoće li postaviti pitanje odgovornosti vodećih ljudi 

Općine Čačinci? Da li je točna informacija da vrtić nema dozvole za rad i tko je izdao 

građevinsku i uporabnu dozvolu za rad vrtića? Ignoriralo se dobronamjerno mišljenje 

mještana koji su upozoravali na moguće događaje koji su se, na žalost i dogodili! Tko će u 

konačnici platiti štetu za saniranje? U mandatu ravnatelja OB Virovitica g. Dinka Blaževića 

realizirani su značajni projekti što je za svaku pohvalu. Lijepo je vidjeti novu bolničku 
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zgradu, no postavlja se pitanje tko će raditi u njoj?! Na rang listi HLK OB Virovitica je prema 

kvaliteti upravljanja i uvjetima rada u 2022.g. među najgorima u RH! Od 41 bolnice u RH, 

virovitička je bolnica u tablici „kvaliteta upravljanja“ na 34. mjestu. U tablici „uvjeti rada“ na 

predzadnjem 40. mjestu! Anketa je pokazala da su ključni problemi hrvatskih liječnika 

premalo vremena za pacijente i preveliko radno opterećenje, istodobni rad na više mjesta, 

previše administrativnog posla, premalo vremena za edukaciju i loše upravljanje. Liječnici su 

nezadovoljni vremenom koje im je na raspolaganju pa pacijente. Na poslu nemaju radnu sobu 

s računalom, a sobu koju imaju moraju dijeliti sa više liječnika. Čak 36% bolničkih liječnika 

je protekle godine bilo izloženo verbalnom vrijeđanju ili prijetnjama! Što ravnatelj tj. uprava 

bolnice poduzima kako naša bolnica više nikada ne bi bila na dnu kvalitete upravljanja, kako 

bi se poboljšali uvjeti rada liječnika i drugog medicinskog osoblja? Bolničke zgrade nisu 

dovoljne da se zadrže liječnici i medicinske sestre! Novac nije jedini i isključivi motiv koji će 

privući mlade liječnike i drugo medicinsko osoblje u OB Virovitica! U materijalima vidimo 

da je određen fiksni i varijabilni trošak koji bi korisnici sustava za navodnjavanje trebali 

plaćati po ha. Fiksni trošak uključuje održavanje sustava navodnjavanja iznosi 66,37 €/ha.     

Varijabilni trošak uključuje struju i vodu za potrebe navodnjavanja i iznosi 0,18 €/m³ . U 

članku 15. Odluke o visini naknade stoji da se osobama starijim od 65 godina fiksna naknada 

od 66,37 €/ha neće naplaćivati. Pitanje za pročelnika Mijoka je koliko ima danas priključenih 

poljoprivrednika na sustav za navodnjavanje na VPŽ i koliko se hektara navodnjava? Koliki 

postotak kapaciteta sustava radi? Nije li čudno da se osobama starijim od 65.g. ne naplaćuje 

fiksna naknada dok država potiče mlade da se bave poljoprivrednim djelatnostima i mlađima 

od 40.g. dijeli posebne poticaje za osnivanje PG i pokrivanje početnih troškova?    

 IGOR ANDROVIĆ – pozdravio je nazočne i medije i istakao da je poplava zadesila ne 

samo Općinu Čačinci. Proglasili smo elementarnu nepogodu (poplave) za gotovo sve općine i 

gradove, a posebno za Grad Orahovicu i Općinu Čačince za tuču. U Čačincima je u sat 

vremena palo oborine koliko je inače prosjek za cijeli svibanj! To je izazvalo nepogode, 

pogotovo u tzv. rupi gdje je vrtić i nogometni klub. Postavlja se pitanje što bi bilo da su djeca 

bila unutra. Voda nije odjednom došla, ulazila je postepeno i ravnateljica je s tetama pokušala 

kantama iznijeti vodu. Kada su uvidjele da to ne ide, izašle su van i ne vjerujem da bi netko 

nastradao. Ono što smo vidjeli ne izgleda lijepo, a najveća poplava bila je 1997.g. Kada se 

vrtić gradio u Čačincima sa HŽ Infrastrukturom je postignut dogovor da se poveća propust 

ispod pruge. Usporedno s gradnjom vrtića dogovoreno je da se povećava propust kako bi voda 

koja dolazi prošla kanalom pored nogometnog kluba i dječjeg vrtića. Na žalost to nije 

napravljeno i kada se ovo desilo kontaktirali smo HŽ. Njihov projekt je gotov i pred 

izdavanjem je građevinske dozvole te bi radovi uskoro trebali početi. No – sada je kasno i 

slažem se s vama da je sve trebalo puno ranije napraviti, pa se možda ovo ne bi desilo. No 

pitanje je što bi bilo i da je propust napravljen? Uz ovoliko oborina, vjerojatno bi bilo opet 

bilo poplava i u vrtiću i u NK. Zemljište je bilo u vlasništvu Općine Čačinci, u Prostornom 

planu tu je bio predviđen vrtić. Naravno sa svim radnjama kako bi se spriječile poplave. HŽ 

infrastruktura nije napravila što je trebala i to je sigurno jedan od velikih uzroka poplave. 

Šteta je procijenjena na oko 400.000 € (3 mln kn) što je pola investicije. Pisali smo žurnu 

zamolbu prema Vladi RH da plate štetu te da se vrtić rekonstruira. Rekonstrukcije će ići uz 

uvjet da se naprave sve predradnje koje će spriječiti plavljenje rupe, te time i vrtića i 

nogometnog kluba. Očekujemo pomoć Vlade kao što je i drugim županijama pomagala kod 

elementarnih nepogoda. Pomoći će se i poljoprivrednicima, a djeca su zbrinuta, u školi su 

gdje su i prije bila. Općine neće ići u rekonstrukciju vrtića u koliko ne bude predranji koje će 

spriječiti plavljenje u buduće. Mišljenje mještana se ne može slušati jer postoje stručnjaci koji 

projektiraju i izdaje se građevinska dozvola. Pojedinci iz Virovitice su bili protiv projekta 

uređenja parka u Virovitici, a sada ga hvale jer nikada ljepši centar, grad i perivoj nismo 

imali! Postoji struka koja projektira, kao i oni koji daju svoje mišljenje. Slušalo se struku i 
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županija je na temelju projekta izdala građevinsku dozvolu. Tko smo mi da preispitujemo 

svaku građevinsku dozvolu?! Neki drugi trebali su odraditi svoj posao, a nisu, desilo se ovo u 

Općini Čačinci u vrtiću. U ponedjeljak imamo sastanak sa Hrvatskim vodama u Čačincima i 

imamo idejno rješenje jednog projekta koji bi prije dolaska bujice na područje rupe istu 

zaustavio (retencija, akumulacija) i to ćemo im prezentirati. Vjerujem da će prihvatiti to i da 

će se u buduće spriječiti dolazak vode prema vrtiću. NK je isto tamo i ima puno dužu tradiciju 

(50 g.) od vrtića! Treba spriječiti plavljenje i vrtić ponovo staviti u funkciju. U ponedjeljak se 

sastajemo sa predstavnicima Hrvatskih voda i prezentirat ćemo idejno rješenje obrane od 

poplava za to područje, pa ćemo vidjeti u kojem smjeru će to dalje ići. Djeca su zbrinuta, u 

školi su, no slijedi rekonstrukcija plus radovi na sprječavanju poplava i vjerujem da će do 

rujna djeca ponovo krenuti u taj isti vrtić!  

DINKO BLAŽEVIĆ – znam o kojoj anketi govorite! Ona se dosta zbunjujuće odrazila na 

hrvatsku javnost. Da li znate koliko je članova Komore sudjelovalo u anketi? Ne jer su 

vrijednosti izražene u postotku, tako da ne možemo znati koliko je točno članova HLK 

anketirano. Anketirane su uglavnom mlađe osobe koje sudjeluju u sustavu. Pružanje 

zdravstvene usluge se u RH mjeri kvalitetom i količinom isporučenih zdravstvenih usluga, a 

ne zadovoljstvom zaposlenika! Posao ravnatelja jedne zdravstvene ustanove je organizacija i 

adekvatno pružanje zdravstvene zaštite hrvatskim građanima. Navodi se nedostatak računala, 

no odgovorno tvrdim da to nije točno. Pet godina sam u upravi bolnice i puno brinemo o 

infrastrukturi i ulaganju i odgovorno tvrdim da računala u bolnici ne nedostaju! Opće 

županijske bolnice imaju problema sa nedostatkom kadra, no na to uprava bolnice ne može 

utjecati! Mi smo koncentrirani na Nacionalni plan specijalizacija koji je u fazi planiranja 

novog trogodišnjeg razdoblja i često se na naš natječaj za specijalizaciju javlja mali broj 

liječnika (većinom vezanih rođenjem za Viroviticu). Unazad godinu dana uspjeli smo čak 

pridobiti i liječnike koji nisu vezani za Viroviticu. Organizacija rada nam je dobro postavljena 

(dokaz je i pandemija) i niti jednom pacijentu nije uskraćena zdravstvena zaštita. Površne i 

parcijalne ankete koje se moglo čitati u medijima nemaju vjerodostojnost i ne bih ih više 

komentirao.  

BOJAN MIJOK – na našoj županiji već 15 godina radimo su sustavu navodnjavanja. Čak 

100% financiranja iz više izvora i prva smo županija koja je krenula s tim. Imamo najviše 

hektara pod sustavima navodnjavanja. Drava prolazi pored naše županije i milijuni kubika 

vode svakodnevno ostaju neiskorišteni. Poljoprivredno smo orijentirana županija i 

proizvodnja hrane nam je strateška grana. Sustavi navodnjavanja dali bi sigurnost našim 

poljoprivrednicima zbog sve većih vremenskih neprilika. Radimo infrastrukturu kako bi naši 

poljoprivrednici imali osiguranu poljoprivrednu proizvodnju. Što bi neki naši voćari i 

povrtlari dali da imaju hidrante na svojim poljoprivrednim površinama i da ih mogu 

navodnjavati! Radimo na tome da naše poljoprivrednike osvijestimo i da krenu na visoko 

dohodovne kulture i koriste sve više sustave navodnjavanja. Prošla godina bila je izuzetnu 

sušna. Ove godine imamo problema sa prekomjernim padalinama, poplavama, stajanjem vode 

na poljoprivrednim površinama i nemamo još potpisane ugovore sa poljoprivrednicima za 

korištenje sustava navodnjavanja. No ne znači da u srpnju ili kolovozu neće biti problema i sa 

sušom. Poljoprivrednici se trenutno bore da odvodnjom prekomjernih padalina i ne 

razmišljaju o navodnjavanju, ali to ne znači da nećemo krajem lipnja imati elemenata za 

priključenje korisnika. Prošle godine je na naše zadovoljstvo, povećana svijest oko korištenja 

sustava navodnjavanja i na sustavu Kapinci – Vaška I imali smo oko 20 aktivnih korisnika 

koji su navodnjavali oko 600 ha. Novi sustav N. Gradac – Detkovac prošle godine stavljen je 

u funkciju i imao je 7 ili 8 korisnika koji su navodnjavali 150 ha besplatno! Sustav Đolta ima 

180 ha i 3 korisnika od kojih su 2 navodnjavala 80% površine. Sve skupa iskorištenost 

sustava je oko 40%, a težimo da to bude 50-60%. Ne možemo sve navodnjavati zbog 
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plodoreda. Naknade fiksne i varijabilne mi nismo formirali. Mi od sustava navodnjavanja 

imamo samo trošak i financijsku obvezu, ali to kompenziramo tako da našim 

poljoprivrednicima bude bolje! Da imaju osiguranu proizvodnju sa što većim prinosom i što 

kvalitetnijim proizvodom! Troškovi su izuzetno visoki, a mi ih moramo pokriti. Županija je 

slala dopis Ministarstvu poljoprivrede da raspiše specijaliziran natječaj ruralnog razvoja za 

opremu za navodnjavanje i uspjeli smo pa su se naši poljoprivrednici prijavili. Svi prijavljeni 

dobit će 50% subvencioniranu opremu! Paralelno radimo kontinuiranu izobrazbu naših 

poljoprivrednika i uvjeravamo da idu na visokodohodovne kulture za koje ćemo zajednički 

naći tržište i zato i radimo sušionicu povrća (i infrastrukturu za nju). Time bi oni imali veći 

prinos po ha, bolju kvalitetu i veću zaradu! To nam je cilj, a posao je mukotrpan. I dalje ćemo 

razvijati sustav navodnjavanja jer nam je cilj da dođemo do 10000 ha i to ćemo i napraviti! 

Poljoprivrednici koji imaju manje od 1 ha i više od 65 g. smo oslobodili od fiksne naknade jer 

oni ne žive od te poljoprivrede, bolesni su i teško pokretni. Onima koji žive od poljoprivrede 

isplati se navodnjavati i povećati prinose, a to trebaju i platiti! To ne radimo zbog nas nego 

zbog njih!                                       

 MATE VUKUŠIĆ - Klub SDP– HSPD – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da 

opet ima pitanje o Dolcima. Na prošloj sjednici, g. župane, neutemeljeno ste me prozvali za 

nanošenje štete i uvredu županije iznošenjem podataka koje sam čuo na terenu od mještana 

naselja Dolci. Ne zamjeram vam niti se ljutim jer je očito da niste bili informirani i 

pretpostavljam da je to bio razlog zašto ste pričali neke stvari koje ne stoje. Samo da ste 

pogledali dopis koji je skupina mještana naselja Dolci poslala i Županijskoj skupštini VPŽ i 

meni, sa peticijom koja je usmjerena Hrvatskim vodama jer su oni potencijalni investitor 

retencije. Prikrivani su podaci i detalji o samoj retenciji ne razumijem iz kojih razloga, a način 

kako su obaviješteni mještani da će im se izvršiti izmjera njihovog zemljišta… Postavljene su 

šipke na koje su ljudi oštetili svoje traktore! U Večernjem listu od 5.12.2022.g. ispod slike 

Marka Livaje i Brune Petkovića sitnim slovima je Geodetski zavod iz Splita objavio natječaj 

kako će izvršiti mjerenja već 7. i 8. prosinca što smatram nevjerojatnim i nekorektnim prema 

tim ljudima! Vaš zadnji razgovor s tim ljudima da će se to riješiti ne znam da li je dobro 

medijski prenesen jer oni ne prihvaćaju nikakve alternative i dogovor. To je na Hrvatskim 

vodama i pretpostavljam na nama kao županiji koja je serviser Hrvatskim vodama oko 

izvlaštenja u koliko do toga dođe. Za kraj bih podsjetio da je kod zadnjih nedavnih velikih 

poplava jedno od rjeđih mjesta na istočnom kraju koje nije imalo poplave upravo naselje 

Dolci i okolna mjesta! Drugo pitanje je za g. Mijoka. Općina Sopje je zakonom iz 1997.g. i 

odlukom suda iz 2014.g. ostala bez 2300 ha zemlje koja je vraćena nasljednicima obitelji 

Drašković. Od ukupno 2800 ha ostaje im samo 500 ha, a g. Mijok rekli ste da sustav 

navodnjavanja Kapinci-Vaška obuhvaća oko 1250 do 1300 ha. Da li je točan podatak da je ta 

količina zemlje vraćena toj obitelji i koliki utjecaj to ima na lokalne poljoprivrednike koji su 

ostali bez 2300 ha?! Ima li to ikakve uzročno posljedične veze po sustav navodnjavanja 

Kapinci-Vaška? Mještani Općine Lukač požalili su se na velike nepravilnosti u raspodjeli 

poljoprivrednog zemljišta na području Općine Lukač. Upućen je dopis općini, USKOK-u, 

županiji, pa me zanima imate li kakvu informaciju o tome? Navodno su veliki problemi jer su 

pojedinci dobivali po 200-300 ha koje nisu trebali dobiti. Bolje bi bilo da je puno mladih 

obitelji dobilo po 15-20 ha, no to je na općini koja ima pravo donijeti odluku o limitu za 

dodjeljivanje poljoprivrednog zemljišta.  

             IGOR ANDROVIĆ – na prošloj sjednici Županijske skupštine prozvao sam vas za 

iznošenje neistine, što je činjenica. Napisali ste u članku da županija vrši atak na Dolce, da 

županija otima zemlju mještanima Dolaca i nudi smiješno nisku cijenu za otkup zemlje. To 

sve nije istina. Bili ste na prošloj sjednici Županijske skupštine kada ste im mogli odgovoriti, 

a niste, nego sada 3 mjeseca nakon toga podsjećate što sam govorio, a samo sam iznio one 
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stvari i neistine koje ste vi iznijeli na portalu u virovitičkim medijima. Da podsjetim 

5.09.2022.g. stigao je poziv meni kao županu na zbog građana naselja Dolci vezano za 

buduću akumulaciju i retenciju na području naselja Dolci. Nisam mogao doći na taj sastanak, 

pa sam inicirao da na njemu bude investitor zahvata Hrvatske vode, predstavnik  Grada 

Orahovice (gradonačelnik). Sastanak je bio 6.09. i ispred HV nazočili su direktor g. Željko 

Kovačević, gradonačelnik Rister i mještani naselja Dolci. Nakon toga 14.12. ponovo je 

organiziran sastanak u prostorijama Grada Orahovice sa Hrvatskim vodama gdje sudjeluje g. 

Željko Kovačević, gradonačelnik Rister, predsjednik MO Dolci, dožupan Marijo Klement i 

pročelnica Zorica Hegedušić. Nakon toga 17.01.2023.g. na poziv MO i mještana Dolaca 

dolaze službenici VPŽ koji vode postupak izvlaštenja za izgradnju akumulacije. Bili su 

nazočni predsjednik MO Mario Gubeljak, gđa Ružica Šutić te mještani vezani isključivo za 

postupak izvlaštenja. Službenici VPŽ su radi izlaženja u susret mještanima Dolaca na jednom 

mjestu objedinili i dogovorili sa svim vlasnicima dodatne upite vezane za postupak 

izvlaštenja. Upiti oko izgradnje akumulacije odnosili su se na Hrvatske vode. Nakon toga 

08.02.23.g. organiziran je sastanak u Osijeku u prostorijama Hrvatskih voda gdje je 

sudjelovao direktor Željko Kovačević, dožupan Marijo Klement i pročelnica Zorica 

Hegedušić. Potom je 18.04. organiziran sastanak u Zagrebu sa gen. direktorom Hrvatskih 

voda g. Đurokovićem, gdje sam bio ja sa pročelnicom Zoricom Hegedušić. Potom 26.04. je 

organiziran sastanak u prostorijama Grada Orahovice na moju inicijativu, a nazočni su bili 

predstavnici MO Dolci, direktor HV Željko Kovačević, gradonačelnik Grada Orahovice Saša 

Rister i pročelnica Zorica Hegedušić. Nakon sastanka smo zajedno sa mještanima obišli 

lokaciju planiranog zahvata izgradnje akumulacije i retencije Marijanac. Zaključak HV sa tog 

sastanka je da su retencija i akumulacija od velikog značaja za zaštitu od štetnog djelovanja 

voda, ne u Dolcima, nego nizvodno od Dolaca na području planiranog sustava zaštite od 

poplave za naselje Bokšić Lug, Bokšić, Zokov Gaj, Bankovci i Beljevina, ali da će uložene 

žalbe mještana naselja Dolci i sudski sporovi značajno usporiti rješavanje imovinsko pravnih 

odnosa, a posljedično i realizaciju samog projekta. Tada su se HV izjasnile da će u interesu 

realizacije projekta privremeno obustaviti postupak izvlaštenja pokrenut pred upravnim 

tijelom VPŽ, a zaključak i dogovor svih sudionika uključujući i mještane da će u buduće 

predloženo rješenje, prije nego se poduzme bilo koja aktivnost, biti prezentirano prije svega 

mještanima naselja Dolci. Tada je to bilo dovoljno i mještanima Dolaca i Hrvatskim vodama, 

no tamo opet netko to koristi u političke svrhe, zove razne televizije i pravi nered na terenu. 

Iako smo dogovorili sa HV da će se ići u novo rješenje, te će svako buduće novo rješenje biti 

prezentirano prije svega mještanima Dolaca! Cilj projekta je bio zaštita od poplava i štetnog 

djelovanja voda nizvodno od Dolaca. Taj projekt može se realizirati na nekoliko načina (a, b 

ili c). Pokušalo se na način a) i vidjelo se da ne ide, da će mještani Dolaca ostati bez zemlje i 

svoje djedovine, te da taj način i od mene kao župana, a ni mještana Dolaca nije prihvatljiv! 

Idemo u model b) i c) neka istraže nove načine i neka to prezentiraju i mještanima Dolaca, ali 

i nama kao županiji. Mislim da je tu priča vrlo jasna. Oni ne staju sa projektom, ali staju sa 

ovakvim modelom i načinom izvođenja akumulacije i retencije u kojem mještani ostaju bez 

svoje zemlje. Taj način nije prihvatljiv ni za koga i ići će se u novi model koji će se 

prezentirati mještanima Dolaca i Virovitičko-podravskoj županiji!  

MATE VUKUŠIĆ – sve što sam iznio prije mjesec-dva-pet-šest mogu i sada ponoviti 

jer ništa nisam konstruirao i izmislio! To su riječi mještana naselja Dolci vezano uz projekt 

koji po njima nema svrhu! Tamo nikada nije bilo poplava niti slivova od 1787.g. ili od kada 

su se počele raditi katastarske izmjere. Samo sam prenio što su oni rekli i to je u dopisu! Vi 

ste rekli da je namjera bila zaštititi naselja nizvodno od Dolaca, to nije točno jer niti jedno od 

tih  područja po nadmorskoj visini ne može biti poplavljeno područje, osim ako bi se voda 

povisila nekih 7-8 metara! Ako nema straha u Čačincima gdje je gol bio u vodi na 2,43 m, 

voda mora biti na visini barem dva gola da bi došlo do ugroze tog mjesta. Slažem se s vama 
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da to treba ostaviti struci, no još jednom ponavljam da su oni najviše bili jalni i ljuti jer se 

smatraju obmanutima obzirom da im se sve radilo iza leđa, a naša dužnost na koju smo 

prisegli, je štititi njihove interese. Volio bih da mi netko dokaže da to nije tako!  

 BOJAN MIJOK – povrat poljoprivrednog zemljišta vlasnicima jako je velik problem 

na području VPŽ. Trenutno postoje zahtjevi za povrat jako puno ha i posebno bih istakao 

Sopje, Čađavicu, Novu Bukovicu, Mikleuš, Slatinu i Voćin. Taj problem traje preko 20 

godina. Neka rješenja o povratu su donesena, znam da je u Općini Sopje vraćeno 75 ha grofu 

Draškoviću. Nadu nam ulijeva to što njemu nije interes da uzima zemlju lokalnim 

poljoprivrednicima, nego da ju oni obrađuju i dalje. Na žalost on će podići cijenu na tržišnu 

cijenu od oko 200-250 € po ha. Do sada su plaćali 70-100 €. Mi kao županija i UO za 

gospodarstvo i poljoprivredu, te UO za graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko-pravne 

poslove aktivno radimo na tome sa našim županom. Održali smo nekoliko sastanaka i s tim 

upoznali i Ministarstvo poljoprivrede i Ministarstvo pravosuđa. Zakon to regulira i mi tu na 

žalost ne možemo ništa. Vlasnici imaju pravo i na zamjensko zemljište u koliko to traže. 

Radimo na tome da obeštetimo vlasnike, a da naši poljoprivrednici ne ostanu bez 

poljoprivrednog zemljišta. U vezi Lukača do nas je došlo nekoliko prigovora na samu odluku. 

Općina Lukač donijela je program raspolaganja zemljištem na što su dobili suglasnost, 

raspisan je natječaj i donesena je odluka. Mi kao županija pregledali smo svu dokumentaciju i 

dali smo suglasnost na navedenu odluku. Poljoprivrednici se žale na krivotvorenje 

dokumentacije poljoprivrednika koji su se prijavili na natječaj. Posao županije nije da 

provjeravamo dokumentaciju i ugovore i neka to rade nadležna tijela kojima su 

poljoprivrednici poslali prigovore. Stoga ovim putem pozivam institucije (DORH, USKOK, 

Porezna uprava) da istraže sve i da oni koji su krivotvorili dokumentaciju, neka za to i 

odgovaraju, a s njima se neće niti potpisati ugovor o dodjeli zemljišta. Povjerenstvo županije 

je odradilo dobar posao, no ne ulazimo u vjerodostojnost dokumentacije.      

 

Nakon isteka Aktualnog sata  uslijedila je  pauza od 15 minuta  nakon koje je rad 

nastavljen po usvojenom dnevnom redu.    

 

(Vijećnik Mile Bićanić je napustio sjednicu tako da je nazočno 26 vijećnika, op.a.) 

 

 

Ad.1.) Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice Županijske skupštine  

Zapisnik sa 8. sjednice objavljen je na web stranici županije u materijalima za 

sjednicu. Predsjednik je upitao ima li primjedbi na isti? Budući da nije bilo primjedbi 

uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno (sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez 

suzdržanih glasova)  donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

Usvaja se zapisnik sa  8. sjednice  Županijske skupštine. 
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Ad.2.) Razmatranje Izvješća Mandatne komisije o podnesenoj ostavci na dužnost 

vijećnika Županijske skupštine i određivanju vijećnika koji će obavljati dužnost 

zamjenika vijećnika  

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač Mandatna komisija.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno  

(sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 Prihvaća se Izvješće Mandatne komisije o podnesenoj ostavci Marijana Čopa na 

dužnost vijećnika Županijske skupštine i određivanju vijećnika koji će obavljati dužnost 

zamjenika vijećnika.  

 

 

Ad.3.) Razmatranje Izvješća Mandatne komisije o podnesenom zahtjevu za 

stavljanje u mirovanje mandata vijećnika Županijske skupštine i određivanju 

vijećnika koji će obavljati dužnost zamjenika vijećnika  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač Mandatna komisija.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje te je jednoglasno  

(sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 Prihvaća se Izvješće Mandatne komisije o podnesenom zahtjevu Perice 

Medvedovića za stavljanje u mirovanje mandata vijećnika i određivanju vijećnika koji 

će obavljati dužnost zamjenika vijećnika.  

 

Predsjednik je čestitao novim vijećnicima te ih  pozvao na polaganje prisege. Nakon 

što ću pročitati tekst svečane prisege molim da istu potpišete. 

 

Svečana prisega: 

Prisežem  

da ću prava i obveze vijećnika  Županijske skupštine  

obavljati savjesno i odgovorno, da ću se u obavljanju dužnosti vijećnika pridržavati 

Ustava Republike  Hrvatske, zakona i Statuta  

Virovitičko-podravske županije, te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Republike 

Hrvatske i Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

 

Ad.4.) Razmatranje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2022. godinu  
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Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za financije i proračun, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio 

matični Odbor za financije i proračun. Uvodnu riječ po ovoj točki, ali i točki 5. i 6., podnijela 

je pročelnica Ankica Garaj. 

 

ANKICA GARAJ – pozdravila je nazočne i istakla da će dati kratak uvod po ovoj 

točki dnevnog reda, ali i točki 5. i 6. koje su neposredno vezane. Naš Proračun za 2022.g. bio 

je planiran u iznosu od 680 mln kn. Obzirom da je službena valuta za 2022.g. bila kuna i 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna radi se u kunama sukladno uputama o prelasku na 

euro. Ostvareni prihodi i primici tijekom 2022.g. iznosili su 674.156.253,00 kn odnosno 99% 

od plana. Izvršeni rashodi i izdaci u 2022.g. iznosili su 655.362.883,00 kn odnosno 96% od 

plana. Naš ukupan proračun osim županijskih sredstava sadrži i vlastite i namjenske prihode 

proračunskih korisnika i rashode i izdatke koji se financiraju iz tih sredstava i to je veći dio 

proračuna. Vas vjerojatno zanima dio koji se odnosi na sama županijska sredstva. Ako 

promatramo dio proračuna koji se odnosi na sama županijska sredstva ukupni prihodi i 

primici su 156.561.107,00 kn (102% od plana). Rashodi i izdaci su iznosili 128.892.003,00 kn 

što je 84% od plana. Promatramo li samu 2022.g. županija je u tom periodu ostvarila višak u 

iznosu od 27.669.104,00 kn, no on nam nije u cijelosti na raspolaganju jer smo niz godina 

vukli manjkove. Manjak koji je ostao da se još pokrije iznosio je 6.349.821,00 kn i kada iz 

viška pokrijemo preneseni manjak, rezultat poslovanja proračuna same županije je višak u 

iznosu 21.319.282,08 kn i to je raspoloživo u narednom razdoblju. Zadovoljni smo s obzirom 

na prethodne godine. Bilo je puno projekata u provedbi, bilo je pandemije, inflacije i problem 

likvidnosti je zaista bio velik. Ti veliki zahvati nisu se redovito refundirali i to je bio jako 

veliki problem. Ipak, nije se odustalo od ničega planiranog. Imali smo i ugovore o 

kratkoročnim pozajmicama i minus po računu, a da bismo završili kapitalne projekte, morali 

smo se i dugoročno zadužiti za što je ova Skupština donijela odluku. Sada se situacija malo 

popravila i ako promatramo samu 2022.g. završeni su neki bitniji projekti (sustav 

navodnjavanja N. Gradac-Detkovac, Masterplan prometa funkcionalne regije Istočna 

Hrvatska, izgradnja i opremanje PŠ Kladare i Vukosavljevica, izrađene su dokumentacije za 

novu OŠ u Orahovici, športske dvorane u Slatini i Novoj Bukovici, radila se i dokumentacija 

za novu Gimnaziju u Virovitici, nabavljena je oprema i namještaj za OŠ i SŠ, kombi vozilo za  

školu Suhopolje. Radi se i dokumentacija za nekoliko sustava navodnjavanja, na 

dokumentaciji za sušionicu povrća, iskorištavanje geotermalnih potencijala, za Centar za 

pametnu poljoprivredu . Ove godine završavamo izgradnju II faze Kapinci-Vaška, radimo na 

razvoju projekta širokopojasnog interneta, završava se Centar za podršku, savjetovanje i 

osnaživanje. To je nekoliko kapitalnih projekata koji su više-manje završeni ili u završnoj 

fazi. Bilo je i niz projekata koji nisu kapitalni, ali su također vrlo bitni. Županija nastavlja 

Projekt „Pomoćnik u nastavi“, osigurava se školska prehrana za djecu u riziku od siromaštva. 

Sve smo to nastavili bez obzira kako nam teško bilo. U određenoj mjeri zadovoljene su 

potrebe u sportu i kulturi, omogućen je rad kazališta, Turističke zajednice, Vatrogasne 

zajednice, raznih udruga, sufinancirali smo rad Veleučilišta i stručnog studija drvne 

tehnologije, sufinancirali smo kamate na stambene kredite liječnika i najam stana liječnicima,  

sufinancirali smo kamate za kredite u gospodarstvu i poljoprivredi, pomagali smo 

poduzetnicima početnicima sufinanciranjem najma u Poduzetničkom inkubatoru…Tijekom 

2022.g. sve planirane aktivnosti smo više-manje obavili i nadam se da ćemo tako nastaviti i 

dalje. Obveze županije na dan 31.12.2022.g. iznosile su 49.085.043,00 kn. U tome je sam 

kredit 38 mln kn, a otplata počinje 1. siječnja 2024.g. U tome je i 7.792.000,00 kn – sredstva 

proračunskih korisnika koja su bila na našem računu, no do 31.12. nisu potrošena. Uveli smo 

tijekom 2022.g. lokalnu riznicu, pa novci onih koji nemaju svoj račun sjedaju na naš račun, no 
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oni ih slobodno troše. Ali kada ta sredstva ostanu nepotrošena do 31.12. županija to ne knjiži 

kao svoj prihod nego kao obavezu za naplaćena sredstva proračunskih korisnika. Tekuće 

obveze iz redovnog poslovanja županije stoga su oko 3 mln kn, a dospjele obveze oko 1,2 mln 

kn. S obvezama ćemo lakše obzirom da godinu nismo završili s minusom na računu kao 

proteklih nekoliko godina. Lako neće biti, kredit moramo vratiti, ali ipak je lakše kada ne 

moramo ugovarati pozajmice da platimo dobavljače! Rezultat poslovanja je 21 mln kn 

(2.829.554,99 €). Prelazimo na godinu kada nam je valuta euro i Odluci o raspodjeli rezultata 

iznosi iskazani su dvojno (u kunama i u eurima), dok je rebalans u eurima. Sučeljavaju se 

rezultati prihoda i rashoda poslovanja, prihodi i rashodi za nabavu nefinancijske imovine, 

primici i izdaci za nabavu financijske imovine. Kada se sve to prebije imamo višak i manjak, 

pa predloženom Odlukom iz viška prihoda poslovanja pokrivamo manjak prihoda za nabavu 

nefinancijske imovine, kao i manjak primitaka za nabavu financijske imovine. Odluku prema 

zakonu mora donijeti Skupština kako bismo mogli provesti knjiženja. U Odluci smo naveli i 

neka namjenska sredstva koja godinama pratimo i u koliko 31.12. ostanu neutrošena, 

namjenski se prenose na iduću godinu jer radovi na započetim projektima nisu završeni. Još 

smo 1,6 mln namijenili za otplatu kredita, te bi nešto malo ostalo za materijalne i financijske 

rashode. Sve navedeno je podloga za I izmjene i dopune proračuna. Nije bilo nužno da idemo 

u rebalans, ali kada je rezultat takav, napravili smo prijedlog za I izmjene i dopune proračuna. 

Nismo dirali vlastite i namjenske prihode proračunskih korisnika. Plan je na II razini 

računskog plana, proračunski korisnici mogu funkcionirati i bez ovog rebalansa. Proračun je  

povećan za 2.550.000 € i iznosi 102.500.000 €. Na županiju odlazi oko 34% toga iznosa 

odnosno 34.679.410,00 kn. Osigurali smo dodatna sredstva za troškove vještačenja u 

postupcima izvlaštenja, za izradu dokumenata koji se odnose na zaštitu okoliša gospodarenja i 

otpadom, neke manifestacije obzirom na 30 godina postojanja županije, dodatna sredstva za 

natjecanje učenika, stipendije za deficitarna zanimanja, stipendije za studente, u cijelosti je 

pokriven besplatan prijevoz studenata željeznicom, osiguran je dio sredstava za zamjenu poda 

u Kazalištu Virovitica, osigurana su dodatna sredstva za sport, za dokumentaciju za 

prilagodbu školskih objekata za cjelodnevnu nastavu, za Centre izvrsnosti, prevenciju 

ovisnosti, Crveni križ i njihove projekte, za otkup vozila za ZZHM nakon isteka ugovora o 

leasingu, subvencije kamata u poljoprivredi i gospodarstvu, turističku zajednicu, lovstvo. 

Smanjen je iznos za linijski prijevoz putnika. Dala sam kratak pregled sva tri dokumenta koji 

se nastavljaju jedan na drugi. Odgovorit ću na pitanja bude li ih u raspravi te vas molim da 

podržite sva tri dokumenta!          

    

O istom je otvorena rasprava. 

 

 Predsjednik je konstatirao da je g. Bićanić otišao pa je ukupno prisutno 26 vijećnika, 

op.a. 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Godišnje izvješće o izvršenju Proračuna Virovitičko-podravske 

županije za 2022. godinu.  
 

 

 

Ad.5.) Razmatranje prijedloga Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja 

proračuna Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu  
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Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za financije i proračun, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio 

matični Odbor za financije i proračun. Uvodnu riječ po ovoj točki podnijela je pročelnica 

Ankica Garaj u prethodnoj točki. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Usvaja se Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2022. godinu.  

 

 

 

Ad.6.) Razmatranje prijedloga 1. Izmjena i dopuna Proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2023. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu     

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za financije i proračun, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio 

matični Odbor za financije i proračun. Uvodnu riječ po ovoj točki podnijela je pročelnica 

Ankica Garaj u točki 3. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donose se 1. Izmjene i dopune Proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2023. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu. 

 

 

 

Ad.7.) Razmatranje prijedloga Odluke o prijenosu poslova na Ministarstvo 

financija, Poreznu upravu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za financije i proračun, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio 

matični Odbor za financije i proračun.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

 Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

(sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donosi se Odluka o prijenosu poslova na Ministarstvo financija, Poreznu  

upravu.  
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Ad.8.) Razmatranje prijedloga Odluke izmjenama i dopunama Odluke o 

naknadama predsjednika, potpredsjednika i vijećnika Županijske skupštine 

Virovitičko-podravske županije i njezinih radnih tijela  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu,  a predlagač župan. Uvodnu riječ 

podnio je pročelnik Službe za pravne poslove i lokalnu samoupravu g. Ivan Horvat. 

 

IVAN HORVAT – pozdravio je nazočne i podsjetio da smo do danas imali naknadu 

od 500,00 kn, te naknadu za predsjednika Skupštine 1.600,00 kn, odnosno potpredsjednika 

1.400,00 kn. Ministarstvo pravosuđa i uprave provodeći upravni nadzor akata koji se tiču 

ove problematike utvrdilo je postojanje određenih propusta i naložilo svim jedinicama 

lokalne i područne samouprave da usklade svoje odluke sa odredbama njihovog mišljenja. 

To znači da se uklopimo u max iznos predviđen za određenu veličinu jedinice lokalne i 

područne samouprave, što je za naš slučaj 1725 €. Određujemo li visinu naknade 

predsjednika i potpredsjednika, ona se mora vezati za vijećničku naknadu koju ima dotično 

predstavničko tijelo. Odredili smo u eurima naknadu za vijećnike koja je nešto viša od prije 

(840 € godišnje), te u skladu s tim odredili naknadu predsjednika i potpredsjednika. 50% 

toga iznosa uvećan je za predsjednika, a 30% tog iznosa za potpredsjednika Županijske 

skupštine. Na taj način smo pokušali uskladiti svoje akte s odredbama tumačenja, odnosno 

zakona, te ćemo Odluku dostaviti Ministarstvu pravosuđa što prije da dokažemo da smo 

postupili prema njihovim tumačenjima i napucima.   

 

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

(sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama predsjednika, 

potpredsjednika i vijećnika Županijske skupštine Virovitičko-podravske županije i 

njezinih radnih tijela. 

 

 

Ad.9.) Razmatranje 1. Izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske uprave 

za ceste Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Županijska uprava za ceste. Prijedlog je razmotrio i prihvatio i matični 

Odbor za financije i proračun.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

(sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Daje se suglasnost na 1. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave za 

ceste Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu. 
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Ad.10.) Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog 

navodnjavanja Kapinci - Vaška za 2023. godinu  

  

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Usvaja se Program održavanja sustava javnog navodnjavanja Kapinci - Vaška za 2023. 

godinu.  

 

 

Ad.11.) Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog 

navodnjavanja Novi Gradac - Detkovac za 2023. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Usvaja se Program održavanja sustava javnog navodnjavanja godinu Novi Gradac - 

Detkovac za 2023. godinu. 

 

 

 

Ad.12.) Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog 

navodnjavanja Đolta I. faza za 2023. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Usvaja se Program održavanja sustava javnog navodnjavanja Đolta I. faza za 2023. 

godinu.  

 

 

 



19 
 

Ad.13.) Razmatranje prijedloga Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi 

plaćanja naknade za navodnjavanja za sustav navodnjavanja Kapinci – Vaška za 

2023. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donosi se Odluka o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanja za sustav 

navodnjavanja Kapinci – Vaška za 2023. godinu sustava javnog navodnjavanja Kapinci – 

Vaška za 2023. godinu.  

 

 

Ad.14.) Razmatranje prijedloga Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi 

plaćanja naknade za navodnjavanja za sustav navodnjavanja Novi Gradac - 

Detkovac za 2023. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donosi se Odluka o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanja za sustav 

navodnjavanja za sustav navodnjavanja Novi Gradac - Detkovac za 2023. godinu.  

 

 

Ad.15.) Razmatranje prijedloga Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi 

plaćanja naknade za navodnjavanja za sustav navodnjavanja Đolta I. faza za 

2023. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 glasom 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donosi se Odluka o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanja za sustav 

navodnjavanja za sustav navodnjavanja Đolta I. faza za 2023. godinu. 
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Ad.16.) Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju mišljenja na imenovanje 

načelnika Policijske uprave virovitičko-podravske  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač župan.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

MATE VUKUŠIĆ – imam pitanje za g. Horvata. U Odluci piše mišljenje, a prije smo 

davali prethodnu suglasnost. Molim pojašnjenje što to znači s obzirom da je načelnik 

potvrđen?  

 

IVAN HORVAT – vjerojatno se dogodila promjena u zakonu pa umjesto prethodne 

suglasnosti traže mišljenje o imenovanju.  

 

NIKOLA DENGORICIJA – prije 5 godina imali smo sličnu situaciju kada je tražena 

suglasnost, a ne mišljenje. Kao vijećnike, a i kao županiju, nas to podcjenjuje. Mislim da bi 

preko Zajednice županija to trebali pokušati riješiti sa Ministarstvom unutarnjih poslova. 

Izbor načelnika PU iznimno je važan za svaku županiju i ta je funkcija posebno zahtjevna, a 

posao odgovoran, pa zato Ministarstvo taj izbor ne radi preko noći! I ministar policije i glavni 

ravnatelj policije ulaze u svoj drugi mandat, a našem načelniku drugi se mandat nije dogodio. 

O razlozima možemo samo nagađati. Kod ove točke dnevnog reda moram ostati suzdržan. Ne 

zbog novog načelnika jer se za g. Štroka iskreno nadam da će napraviti pozitivan iskorak 

prema boljem vođenju PU virovitičko-podravske, već zbog načina na koji se ponovo 

podcjenjuje ova Skupština od strane glavnog ravnatelja policije! Prema Zakonu o policiji 

čl.61.st.4. ravnatelj policije će prije podnošenja prijedloga za imenovanje zatražiti mišljenje 

Županijske skupštine o predloženom kandidatu. Odredba zakona je ispoštovana (21.03. 

zatraženo je davanje mišljenja o predloženom kandidatu), no ipak bi bilo za očekivati da se 

sačeka traženo mišljenje od strane Županijske skupštine! Glavni ravnatelj policije je nestrpljiv 

i već za 2 dana tj. 23.03. donosi rješenje o imenovanju stavljajući ovu Skupštinu pred gotov 

čin! Ovakav slalom kroz zakon, iako nije suprotan zakonu, iskazuje nepovjerenje u odluku 

ove Skupštine. Koliko god mi željeli biti korektni prema Ministarstvu, ovako važne odluke ne 

treba donositi preko noći! Mi se možemo skupiti za dva dana i dići ruke! Pogotovo ne znam 

čemu nepovjerenje kada je većina ionako u rukama vladajućih! Zato predlažem Skupštini 

donošenje upute-zamolbe, kako god, prema Ministarstvu unutarnjih poslova da se u buduće 

sačeka sa donošenjem rješenja o imenovanju do izglasavanja pozitivnog mišljenja! To bi 

vratilo dignitet i podiglo ovo imenovanje na svečaniji nivo koje bi bilo sada, a ne prije nego 

što smo mi išta odlučili! Razumijem da se nerado zamjerate ministarstvu, no ako si i dalje 

dozvolimo podcjenjivanje pristajući na ovakav tretman, onda ne možemo niti očekivati da nas 

građani gledaju drugačije nego kao aparat na daljinsko upravljanje! Možda da porazgovaramo 

i sa Zajednicom županija jer je isto kod svih županija.   

 

IGOR ANDROVIĆ – sjećam se da smo i prije 5 godina razgovarali na ovu temu i 

slažem se da nelogičnost postoji. Isto razmišljanje dijele i drugi župani. Čestitam načelniku na 

izboru i vjerujem da će funkciju obnašati odlično jer poznajem njegov dosadašnji rad. Ispred 

Zajednice županija već smo pokrenuli to pitanje. Ili da u buduće dajemo prethodnu  

suglasnost ili da Ministarstvo pričeka sa imenovanjem, dok Skupština ne da suglasnost ili 

mišljenje, te da onda donese rješenje o imenovanju.  
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Budući da se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 17 

glasom za, bez glasova protiv i 9 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Daje se pozitivno mišljenje na prijedlog Ministarstva unutarnjih poslova Republike 

Hrvatske – Ravnateljstva policije za imenovanje Marcela Štroka načelnikom Policijske 

uprave virovitičko-podravske. 

 

Predsjednik je čestitao novom načelniku na izboru na ovu odgovornu dužnost i upitao 

ga ima potrebu obratiti se ovom skupu, no on se zahvalio i dodao da će se obratiti nakon 

razmatranja Izvješća o stanju sigurnosti. 

 

 

Ad.17.) Razmatranje Izvješća o radu i Godišnjeg izvještaja o izvršenju 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije 

za 2022. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Županijska uprava za ceste. 

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu i Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu. 

 

 

 

Ad.18.) Razmatranje Izvješća o radu Savjeta mladih Virovitičko-podravske 

županije za 2022. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Županijski savjet mladih. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu Savjeta mladih Virovitičko-podravske županije za 2022. 

godinu. 

 

 

Ad 19.) Razmatranje Programa rada  i Financijskog plana Županijskog Savjeta 

mladih Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu  
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Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Županijski savjet mladih. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donosi se Zaključak o odobrenju Programa rada i Financijskog plana Županijskog 

Savjeta mladih Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu. 

 

 

Ad.20.) Razmatranje Godišnjeg izvješća o radu VIDRE - Agencije za regionalni 

razvoj Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Razvojna agencija VIDRA. 

O istom je otvorena rasprava. 

  

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Godišnje izvješće o radu VIDRE - Agencije za regionalni razvoj 

Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu. 

 

 

 

Ad.21.) Razmatranje Izvješća o izvršenju Godišnjeg programa rada za 2022. 

godinu sa Financijskim izvješćem o radu Turističkog  vijeća i Izvješćem o radu  

direktorice i Stručne službe Turističke Zajednice Virovitičko-podravske županije   

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Županijska turistička zajednica. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Godišnjeg programa rada za 2022. godinu sa 

Financijskim izvješćem o radu Turističkog  vijeća i Izvješćem o radu  direktorice i Stručne 

službe Turističke Zajednice Virovitičko-podravske županije. 

 

 

Ad.22.) Razmatranje Informacije o nezaposlenosti i zapošljavanju na području 

Virovitičko-podravske županije u 2022. godini  
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Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Područna služba Hrvatskog zavoda za zapošljavanje.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 22 glasa 

za, bez glasova protiv i 4 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prima se na znanje Informacija o nezaposlenosti i zapošljavanju na području 

Virovitičko-podravske županije u 2022. godini.  
 

 

 

Ad.23.) Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice 

Virovitica za 2022. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Opća bolnica Virovitica . Izvješće je raspravio i prihvatio Odbor za 

društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

MATE VUKUŠIĆ – na aktualnom satu je bilo riječi o zahvatima koje radite za uštede 

u bolnici. Na Odboru za društvene djelatnosti sam vam govorio o termo elektrani u 

Antunovcu koja ima kapacitet 11,5 MW toplinske energije od kojih koriste 2,5, a onih 9 MW 

puštaju u zrak?!  Zanima me da li je bilo od strane vas ili županije kontakata sa tom firmom 

odnosno vlasnicima termo elektrane? Može li se tu nešto napraviti i kolika bi to bila 

investicija da se ta toplinska energija dovede bolnici? Ako ju puštaju u zrak cijena bi sigurno 

bila povoljnija za održavanje grijanja u bolnici nego što je sada. Svima je poznata situacija sa 

plinom i energentima.  

 

DINKO BLAŽEVIĆ – trošak grijanja bolnice je aktualna tema kao i trošak električne 

energije. Sa navedenom tvrtkom nismo razgovarali niti je bilo inicijative niti s naše, a niti s 

njihove strane. Bilo je ideja s nekim drugim tvrtkama o sličnim načinima prosljeđivanja viška 

energije. Moramo razmišljati, nakon fiksirane cijene, kako će se to dalje odvijati na tržištu. 

Energetska obnova OB Virovitica se radi projektom ESCO u sklopu kojeg se nudi rješenje 

generalne uštede svih energija koje određena ustanova troši. Ne obuhvaća samo sanaciju 

krovišta, fasade, zamjenu stolarije i slično, nego i drugih rješenja kao što su topla voda, voda, 

grijanje i slično. U ovom momentu bi bilo praktično pričekati da se vidi kako će se ta cijela 

situacija oko energetske obnove, odnosno ponuđenog rješenja uštede energije njegove 

ustanove riješiti. Svakako možemo razgovarati oko nečijeg viška energije!   

  

BOJAN MIJOK – radi se o elektrani na bio masu čiji vlasnici su bili Mađari, a 

prodana je francuzima. Kao županija smo razgovarali s njima u nekoliko navrata. U početku 

su imali problem sa iskorištenosti toplinske energije, no u međuvremenu su napravili sušare 

za građu i drva, kako bi mogli dobiti nove kvote same šumske bio mase od Hrvatskih šuma. 

Imaju problem s turbinom koju bi trebali rekonstruirati da bi mogli toplinu davati u toplovod 

(eventualno do same bolnice). Mi smo razgovarali o sušionici povrća pa su mi poznate neke 

informacije. Moguće je mada financijski jako skupo. Oni su već sada zadovoljili svoju 

iskorištenost toplinske energije kroz sušare za drvnu masu.      
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MATE VUKUŠIĆ – jasno mi je to, oni su ovamo došli da bi zaradili. No u 

međuvremenu je došlo do rata u Ukrajini, struja je poskupjela 50% i oni su automatski 

zaradili. Sušara je ta koja troši 2,5 MW (pričao sam s tehnologom proizvodnje). Mislim da bi 

bilo šteta višak ne iskoristiti, naravno u koliko infrastruktura za dovođenje te energije ne bi 

bila preskupa.    

 

 Budući da se za raspravu više nitko nije javio, uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 21 

glasom za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Virovitica za 

2022. godinu. 

 

 

Ad.24.) Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Dom zdravlja Virovitičko-podravske županije. Izvješće je prihvatio  

Odbor za  društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava.  

 

MATE VUKUŠIĆ – molim ravnatelja da nam pojasni trenutnu situacija sa DZ u 

Pitomači (ambulantom) i isto tako Novoj Bukovici. 

 

DR. IVICA FOTEZ – pozdravio je nazočne i istakao da to nije samo Pitomača i Nova 

Bukovica. Mogao bih nabrojiti još puno lokacija gdje je problem! Pet ambulanti u Pitomači 

ima samo jednog liječnika. Jedan liječnik je otišao na specijalizaciju, vodimo ga kao nositelja 

tima, no ambulanta će sljedećih 5 godina biti bez stalnog liječnika! Jedna liječnica je bila na 

porodiljnom, očekivali smo ju, no ponovo je zatrudnila. Još jedna liječnica je zatrudnila. To 

vrlo teško rješavamo. Zahvaljujući liječnicima iz Hitne medicine koji nam uskaču! Jako dobro 

surađujemo sa 3 liječnika i to pokrivamo. Doktorica Janošević je jedina službena liječnica u 

svom timu pokriva još jednu ambulantu. Ostali liječnici iz okruženja uskaču koliko i kada je 

to moguće. Priznajem da ne pružamo savršeno zdravstvenu uslugu jer ni meni osobno ne bi 

bilo drago da dođem 5 puta u ambulantu i 5 puta me pregledava drugi liječnik?! Liječnici koji 

tamo dolaze, dolaze nakon svojeg radnog vremena i nisu uvijek u mogućnosti pružiti svu 

energiju i vrijeme za pacijenta, nego to pokušavaju malo ubrzanije raditi. Čak 80% 

kvalitetnog liječenja je u postavljanju dijagnoze i anamneze, a mi smo to skratili na najmanju 

moguću mjeru. To nije dobro, no trajat će najmanje 4-5 godina dok se ne vrate liječnici sa 

specijalizacije. Imamo 5 novih specijalizanata od kojih su 3 obiteljska medicina, 1 medicina 

rada i 1 ginekologije. Što se tiče Bukovice, u više navrata smo pozivali građane na 

predbilježbu. Prema zakonu morate imati potpise 450 ljudi da biste mogli prijaviti ambulantu. 

DZ to nije uspio prikupiti. Ostala je mogućnost koncesionara, tj. da doktorica i Mikleuša 

registrira ambulantu na dvije lokacije. DZ je uz pomoć županije napravio pravnu pretpostavku 

da to koncesionar može napraviti. Biskupija je to dala županiji na korištenje, a županija nama 

da obavljamo djelatnost. Mi kao DZ ne možemo to dati u podzakup, pa je županija to preuzela 

na sebe i omogućila da liječnica iz Mikleuša može otvoriti tu ambulantu. Vjerojatno je 

načelnik Bukovice razgovarao sa doktoricom, no do danas nismo dobili rješenje problema. 

Županija je izdvojila dosta sredstava za uređenje toga prostora i u njemu je trenutno liječnica 
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stomatologinja, te na žalost ambulanta nikada nije započela s radom. Svima su vezane ruke 

zbog ljudi. DZ nije u mogućnosti aktivirati ambulantu, niti prikupiti dovoljno potpisa kako bi 

se to moglo napraviti. Ne znam ni da li postoji dovoljan broj ljudi koji gravitiraju tom 

području. Vjerojatno da. Veliki broj ljudi upisan je u ambulantu Mikleuš gdje je koncesionar, 

jedan dio ljudi upisan je u Slatinu. DZ bi mogao dobiti ugovor sa HZZO-om ali uz obećanje 

da će još 150 ljudi biti upisano sljedeće godine. Vrlo je upitno da li će se to desiti, a ljudi žele 

sigurnost. Kako motivirati ljude da se upišu ja ne znam! Možda da načelnik općine svojim 

mehanizmom pokuša motivirati ljude da se upišu. Nije problem samo u toj ambulanti. Imamo 

ambulantu Sopje-Vaška na dvije lokacije sa 149 upisanih osiguranika gdje mi 2 puta tjedno 

osiguravamo dolazak doktorice iz Čađavice. DZ neće zatvarati niti jednu ambulantu bez 

obzira na broj upisanih osiguranika jer ćemo probati s našim kadrom osigurati dostupnost 

koliko je to moguće. Problem je i u Turanovcu, Dugom Selu Lukačkom, Cabuni, Suhopolju 

sa puno ljudi i pola tzv. „hladnog pogona“. Od 26 ambulanti koje su u portfelju DZ, trenutno 

14 ambulanti nema liječnika, a samo u njih 9 imamo dovoljan broj upisanih ljudi - tzv. „pun 

hladni pogon“. Nemamo liječnika! Trenutno imamo liječnika od 75 g. koji radi, kao i dvije 

umirovljenice koje rade na pola radnog vremena! Postojeći liječnici otišli su na 

specijalizacije, uz trudnoće i održavanje trudnoće, porodiljnih, a negdje liječnika nije niti bilo. 

Pokrivamo ambulante s većim brojem osiguranika, pa ti isti liječnici van radnog vremena u 

prekovremenom radu rade u drugim ambulantama. Stanje nije dobro. Kako ih privući? 

Županija sufinancira stambene kredite, smještaj, no očigledno nismo dovoljno atraktivni. Mi 

smo otok na kopnu tražili smo pomoć ministarstva. Pomoć je obećana, reforma je krenula i 

nadam se da će ministarstvo ili HZZO probati „natjerati“ mlade ljude liječnike da barem 

nekoliko mjeseci rade u obiteljskoj medicini. Ako godišnje diplomira 300 studenata, onda će i 

u manjim sredinama biti fluktuacija liječnika koji će moći pružiti zdravstvenu zaštitu.  

   

 MATE VUKUŠIĆ – ovo je katastrofa! Zdravstveni sustav je u kolapsu totalno. 

Osobno nemam rješenje, no mislim da je vaša zadaća kao ravnatelja DZ, uz podršku nas 

vijećnika Županijske skupštine, pokušati naći rješenje za najosjetljiviji resor – zdravlje. Ne 

znamo li to riješiti, ne znam kako ćemo riješiti bilo što drugo. Očekujem da DZ VPŽ da 

prijedlog i zahtjeva od Ministarstva zdravstva da nađe rješenje za ovu situaciju koja nije 

dobra. Mi u 14 ambulanti od njih 26 nemamo liječnika?! To je katastrofa! Ne umanjujem 

ničiju vrijednost, ali Pitomača ima nešto malo manje od 10000 stanovnika i to je nevjerojatno! 

Vozio sam pokojnog oca u Turanovac, Dugo Selo Lukačko, G. Bazje, Bušetinu i tamo je 

kaos! Tko nije tamo tražio liječničku pomoć ne zna što je muka! Liječnik od 75 g. odrađuje 

kvalitetno posao, super, ali na žalost da je tako! Pokojni dr. Omeragić je slično radio, no 

nikada niste mogli znati gdje će te ga zateći i u koje vrijeme. Kako da se tek snađu stari 

ljudi?! Stanje u zdravstvu i ambulantama je teško opisati osim katastrofa!  

 

 DR. IVICA 

FOTEZ – velikim dijelom ne slažem se s vama! Kaos nije na Virovitičko-podravskoj 

županiji! Katastrofa nije na Virovitičko-podravskoj županiji! Sa kadrovima koje imamo mi 

smo dostupni! Nismo svaki dan i nismo 8 sati. Dva ili tri puta tjedno smo u ambulanti po dva, 

tri ili četiri sata! Na vratima uvijek piše gdje se liječnik nalazi, a sestra je stalno tamo i 

ambulanta nije prazna. Ono što je DZ napravio, a malo koji DZ je to napravio,  je sustav 

SKVID. Svaka naša ambulanta ima mogućnost poziva pacijenta gdje istovremeno može 100 

ljudi nazvati ambulantu! Nema zauzeća! Svi pacijenti koji nisu hodajući mogu svoju uslugu 

riješiti preko SKVID sustava. Ministarstvo i HZZO omogućili su preko e-recepta  i e-uputnice 

da ne dolazivši kod svog liječnika riješite svoj problem, kada je to moguće. Mi pružamo 

uslugu i nije se desilo da imamo pritužbu pacijenta! Usluga je takva kakva je i zadovoljava. 

Nije savršena, slažem se, ali zadovoljava uvjete koje možemo pružiti u toj okolnosti. Nitko 
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nije ostao bez uputnice i propisanog lijeka! To se obavlja tim s čim raspolažemo. Niti ja niti 

županija ne možemo izmisliti 14 ljudi! Neke općine financijski motiviraju i liječnici im dolaze 

(ne znam na koje vrijeme). To treba rješavati na državnom nivou ili nivou Ministarstva. Može 

li županija donijeti odluku o dodjeli sredstava ili stanova, vozila nekome da radi ovdje?! Ja to 

ne znam i neka nadležni za to vide ima li za to sredstava u proračunu. Sve slavonske županije 

su u sličnom problemu. Liječnika nema previše niti u gradovima. Naše usluge rastu bez obzira 

što pada broj stanovnika jer je životna dob sve duža. Liječnici su u Zagrebu, Splitu, Rijeci i 

Osijeku! Ne u Virovitici, Požegi, Gospiću. Ni ja niti ova Skupština ne možemo (osim nekoga 

iznad nas) nekome propisati da mora negdje raditi! Vaše ustavno pravo je da radite gdje 

želite. To je problem, demokracija je krasna, no možda bi nekada dobro bilo da je autokracija, 

ali gdje bismo tada bili. Da je kaos i katastrofa ne slažem se! Kaos i katastrofa su u upravi jer 

svaki dan kemijam tko će raditi. Imam izuzetno visoke troškove da bi sve to riješio. No nije 

novac jedini problem, problem je i fizička izdržljivost. Idete li iz svoje ambulante od 1500 

ljudi u drugu sa 600 do 800 ljudi dolazite umoran …..Jako dobro surađujemo sa Zavodom za 

hitnu medicinu i njihovi liječnici kada odrade svoje, dolaze kod nas. Dok je tako bit će ok. 

Svibanj i lipanj su teški jer imamo stare godišnje odmore pa nekoji liječnici rade 4 ambulante 

u danu! To nije humano i nema tih novaca kada morate raditi od 7-19 sati sa vožnjom u 

međuvremenu. Odgovorno tvrdim da nije katastrofa i kaos. Teško je, ali na svu sreću nisam 

dobio niti jednu prijavu u ured da ne izvršavamo svoje obveze, da netko nije bio pregledan ili 

slično!  

 

Budući da se više nitko nije javio za raspravu uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 17 

glasova za, bez glasova protiv i 9 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Virovitičko-

podravske županije za 2022. godinu. 

 

 

 DINKO BEGOVIĆ  - imamo zamolbu da se točka 32. raspravi odmah iza ove točke 

jer g. ravnatelj ima hitan sastanak i neodgodivu obvezu. Molim vas da mu izađemo u susret, 

ako se slažete. Zahvaljujem 

 

Ad.32.) Razmatranje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti na odluku 

Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju ovlaštenja ravnatelju za 

zaključivanje:  

a) ugovora  o nabavi  rekonstrukcije i adaptacije II. kata zgrade „D“ Opće 

bolnice Virovitica, 

b) ugovora o nabavi opreme i radova za instalaciju fotonaponskih elektrana, 

c) jednogodišnjih ugovora za nabavu reagensa za potrebe Medicinsko-

biokemijskih laboratorija i Odjela za transfuzijsku medicinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade  je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač župan. Prijedlog 

je razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti.  

 

O istom je otvorena rasprava po svim podtočkama. 
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a )  

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje te je jednoglasno 

donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

 

Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju 

prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora čija vrijednost prelazi 

132.722,80 €, Klasa: 510-03/23-01/2341, URBROJ: 2189-43-02/1-23-11 od 22. svibnja 

2023. godine. 

Ugovor o javnoj nabavi sklopit će se s ponuditeljem Gradba d.o.o., OIB: 

0770002212, Brezik 1, Lukač, u vrijednosti 1.353.706,59 € s PDV-om. 

 

b) 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

 

 Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju 

prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora čija vrijednost prelazi 

132.722,80 €, Klasa: 510-03/23-01/2341, URBROJ: 2189-43-02/1-23-12 od 22. svibnja 

2023. godine. 

 Ugovor o javnoj nabavi sklopit će se s ponuditeljem Elektrokem d.o.o., OIB: 

38411868043, A. Šenoe 69, Vugrovec Donji, Sesvete, u vrijednosti od 300.726,17 €. 

 

 c) 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

 

 Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju 

prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora čija vrijednost prelazi 

132.722,80 €, Klasa: 510-03/23-03/23-01/1377, URBROJ: 2189-43-02/1-23-5 od 24. 

ožujka 2023. godine. 

 Ugovor o javnoj nabavi sklopit će se s ponuditeljima: 

 1. Beckman Coulter d.o.o., OIB: 46191202403, Avenija V. Holjevca 40, Zagreb, u 

vrijednosti od 289.852,77 € s PDV-om i 

 2. Medi-Lab d.o.o., OIB: 77804145433, Ulica A. Hondla 2/9, Zagreb, u vrijednosti 

od 211.794,10 € s PDV-om. 

 

 

 DINKO BEGOVIĆ – zahvaljujem svima u ime ravnatelja i predlažem da nastavimo 

po dnevnom redu. 

 

 

Ad.25.) Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-

podravske županije sa Financijskim izvješćem za 2022. godinu  
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Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Zavod za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije. Izvješće je 

prihvatio  Odbor za  društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije 

za 2022. godinu sa Financijskim izvješćem.  

 

 

Ad.26.) Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok 

 Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu  

  

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Zavod za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije. 

Izvješće je prihvatio  Odbor za  društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući d a se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-

podravske županije za 2022. godinu. 

 

 

Ad. 27.) Razmatranje Izvješća o stanju zaštite od požara na području 

Virovitičko-podravske županije u 2022. godini  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan.  

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o stanju zaštite od požara na području Virovitičko-podravske 

županije u 2022. godini. 

 

 

Ad.28.) Razmatranje Izvješće o provedbi Godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za područje Virovitičko-podravske županije u 

2022. godini  
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Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan.  

O istom je otvorena rasprava. (Sjednicu je napustio g. Vukušić pa je nazočno 25 

vijećnika, op.a.). 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 19 glasova 

za, bez glasova protiv i 6 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o provedbi Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od 

požara za područje Virovitičko-podravske županije u 2022. godini. 

 

 

Ad.29.) Razmatranje Izvješća o stanju sigurnosti na području Policijske uprave 

virovitičko-podravske za 2022. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Policijska uprava Virovitičko-podravska. 

 O istom je otvorena rasprava. 

 

MARCEL ŠTROK – pozdravio je nazočne i zahvalio na pozitivnom zaključku. Velika 

većina vas me poznaje od ranije s obzirom da sam obnašao niz funkcija unutar PU i imali smo 

prilike surađivati. Nadam se da će u narednom periodu rad PU biti još bolji nego što je bio do 

sada. Gdje god postoji mogućnost za pozitivne pomake, potrudit ću se da to tako bude. 

policija je servis građana i tu smo za dobrobit svih građana, kako RH, tako i građane 

Virovitičko-podravske županije. Moja vrata svima su otvorena i u koliko netko ima potrebu 

obratiti mi se s problemom za koji možda mi ne znamo u tom trenutku, stojim vam na 

raspolaganju. Želim da u narednom periodu i vi uspješno odrađujete svoje funkcije, a nadam 

se da ćete biti otvoreni za pozitivnu suradnju sa PU. Još jednom hvala svima.  

 

Budući da se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 26 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o stanju sigurnosti na području Policijske uprave virovitičko-

podravske za 2022. godinu. 

 

 

Ad.30.) Razmatranje Izvješća o provedbi plana gospodarenja otpadom za 

područje Virovitičko-podravske županije u 2022. godini   

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade  je Upravni odjel za graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko pravne poslove, a 

predlagač Župan.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 22 glasova 

za, bez glasova protiv i 4 suzdržana glasa donesen sljedeći 
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z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom na području Virovitičko-

podravske županije u 2022. godini. 

 

 

 

Ad.31.) Razmatranje prijedloga Odluke o imenovanju doktora medicine odnosno 

drugih zdravstvenih radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti osoba 

umrlih izvan zdravstvene ustanove na području Virovitičko-podravske županije  

  

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade  je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač župan. Prijedlog 

je razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

Donosi se Odluka o imenovanju doktora medicine odnosno drugih zdravstvenih 

radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove na 

području Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 DINKO BEGOVIĆ – budući da smo točku 32. raspravili, prelazimo na točku 33. 

dnevnog reda. 

 

 

Ad.33.) Razmatranje prijedloga Zaključka o prihvatu stjecanja nekretnina u 

korist Virovitičko-podravske županije   

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade  je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač župan.   

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

donesen sljedeći  

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Zaključak o prihvatu stjecanja nekretnina u korist Virovitičko-podravske 

županije. 

 

 

Ad.34). Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na izmjene i 

dopune Statuta:  

a) Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije, 

b) Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije. 
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Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Prijedlog 

je razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti.  

Otvorena je rasprava po obje podtočke. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

donesen sljedeći  

z a k l j u č a k 

 a)  

Daje se suglasnost na Izmjena i dopune Statuta  Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok  

Virovitičko-podravske županije  KLASA: 990-10/23-2/10; Urbroj: 2189-47-9/57-23-1 koje je 

donijelo Upravno vijeće na 25. sjednici održanoj  25. svibnja 2023. godine. 

 

 

 Uslijedilo je izjašnjavanje o podtočki b), te je jednoglasno donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 b) 

Daje se suglasnost na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za hitnu medicinu  

Virovitičko-podravske županije Urbroj: 2189-83/01-778/2023 koje je donijelo Upravno vijeće 

na 30. sjednici održanoj 1. lipnja 2023. godine. 

 

 

 

Ad.35.) Razmatranje prijedloga Odluke o prijenosu osnovnih sredstava 

Poslovnom parku d.o.o. Virovitica   

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne oslove i lokalnu samoupravu, a predlagač župan.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

donesen sljedeći  

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o prijenosu osnovnih sredstava Poslovnom parku d.o.o. 

Virovitica.  

 

 

Ad.36.) Razmatranje prijedloga Rješenja o razrješenju predsjednice 

Službeničkog suda za područje Virovitičko-podravske županije  i imenovanju 

jednog člana Suda  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne oslove i lokalnu samoupravu, a predlagač Odbor za izbor i 

imenovanja.  

O istom je otvorena rasprava. 
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